



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號
17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.
電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727
Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727
網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

17-18 / PTA-03

敬啟者：

eClass 家長工作坊

為使 家長們能進一步認識本校 eClass 系統及手機版 eClass App，並掌握利用 eClass App 查閱學校通告、學生家課及學校最新資訊，本校家長教師會舉辦「eClass 家長工作坊」。茲誠邀 各位家長出席，詳情如下：

日期：2017 年 11 月 10 日（星期五）

時間：晚上 7:00 至 8:00

地點：二樓電腦室

請 閣下填妥以下回條，並由 貴子弟於 2017 年 11 月 6 日（星期一）或之前，交回班主任。如有任何查詢，可致電 2777 6289 與電腦科主任邱虹虹老師聯絡。

此致
貴家長



校長 _____ 謹啟
鄭智賢

二零一七年十一月三日
(註：本信函需加蓋校印方為有效)

----- ✂ -----
< 回 條 >

17-18 / PTA-03

敬覆者：

本人知悉活動內容，並將 出席 不出席「eClass 家長工作坊」。

此覆

惠僑英文中學校長

學生姓名：_____ 班別：_____

家長姓名：_____

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

*請在適當空格內加「✓」



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

Ref. No: 17-18/PTA03

3rd November, 2017

Dear Parents / Guardians,

eClass Parent Workshop

To better understand our school's online eClass system and mobile eClass app, the PTA has arranged a workshop for parents/ guardians. The workshop will be held on 10th November, 2017 (Friday) at 2/F Computer Room from 7.00 pm to 8.00 pm. The parents will have a hand-on experience on how to check the school circulars, homework and the most updated information of our school through our eClass system.

Please fill in the reply slip and return to the class teacher of your child on or before 6th November, 2017. For enquiry, please contact Ms YAU Hung-hung (IT subject Panel Head) at 2777-6289.

Yours faithfully,

CHENG Che-yin

Principal

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----

Ref. No: 17-18/PTA03

Dear Principal,

The content of the circular about the details of eClass workshop has been noted.

I *will / will NOT attend eClass Parent Workshop on 10th November, 2017 (Friday).

Name of student : _____
Class and Class No. : _____
Signature of Parents / Guardians : _____
Date : _____

* delete as appropriate